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Dagsorden til 3. bestyrelsesmøde 2022-2023 
Deltagere:  

• Philip Vivet (Kommunal repræsentant) - Formand 

• Lone Børlum (Repræsentant fra organisationer og foreninger) - Næstformand 

• Troels Thylstrup (Repræsentant fra organisationer og foreninger) 

• Steffen Nørgaard (Forældrerepræsentant)  

• Line Schnoor (Forældrerepræsentant)  

• Poul Straagaard (Medarbejderrepræsentant) 

• Patrick Nordskov (Medarbejderrepræsentant) 

• Agnete Fredslund Schmidt (Elevrepræsentant) 

• Mille Høgsbjerg Bækkegaard Jensen (Elevrepræsentant) 

• Allan Bjørnskov Hansen (Ungdomsskoleleder) 
• Anders Ørskov (Viceungdomsskoleleder) 

• Gæst: Jannie Vissing, ny afd.leder i UngHerning 

Dato og tid: Tirsdag den 31. januar 2023 
kl. 17:00-19:00 
Sted: UngHerning, Gl. Skolevej 76 
Mødeleder: Philip 
Referent: Anders 
 
 
 
 
 
 
 

 Emne  Punkt 
type1 

Tid og ansvarlig Indstilling Referat 

0  Fravær/Afbud  O 2 min - Philip  Afbud Steffen 
Præsentation af Jannie 

1 Gennemgang af referat 
fra sidste møde 

O+D 2 min Philip  Ingen bemærkninger 

2 Tema: Økonomi O+D 30 min - Allan Årsresultat 2022 
 
Budget 2023 

Se slides fra Allans gennemgang. 
2022 budget gennemgået med kommentarer. 
Uddybende forklaringer på bemærkninger slide 2. 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 

http://www.ungherning.dk/
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Tallene fremlægges på mødet. 

Det indstilles at punktet drøftes og tages til efter-

retning. 
 

Spørgsmål/kommentarer: Ingen 
2023 budget gennemgået med uddybende kom-
mentarer fra Allan. Se slides 
 
Spørgsmål/kommentarer: 
Budgetskema gennemgået. Omkring fordeling og 
budgetomplacering benyttes der meget tid på admi-
nistration i UngHerning. Dette forsøges ændret, så-
ledes UH får pengene på samme tid og på korrekt 
konto. I samarbejde med SBU. 
Budget 2023 blev gennemgået med hvorledes tal-
lene lægges ind, og hvordan pengene kommer ind i 
budgettet. Rammereduktionen gennemgået.  
Sikring af budgetoverholdelse i 2023. Gennemgået 
med minus og plusside. Se slides. 
Differensen er på ca. 200.000 kr. 
Forbrugsstatus januar 2023. Merforbrug 130.000. 
Der er udgifter for resten af året, der ligger i januar. 
Derfor merudgift. 
 
Spørgsmål/kommentarer: 
Ungdomsringens kontingent betales i slutningen af 
året. Den er dyr, men vi søger også penge fra dem, 
samt at vi drager fordel af forsikringer, viden mm. 
 
Kommentar fra bestyrelsen: Fin gennemgang. 
Værkstedsudgift. Hvornår og hvordan bliver det 
brugt? Pt. Kun brugt i fritid. Men det er tiltænkt at 
heltid også skal benytte det. 

 

3 Tema: Ny struktur i Fritid 
og SSP 
 

O+D 15 min – Allan Strukturen og formålet med den fremlægges på 
mødet. 
 

Det indstilles at punktet drøftes og tages til efter-

retning. 
 

Fritidsundervisning og junior- og ungdomsklub de-
les, således SSP og klub nu bliver én afdeling og fri-
tidsundervisning bliver én afdeling. Oplæg omkring 
kommende struktur og visioner for fremtiden frem-
lægges for bestyrelsen. Fritidsundervisning fremlæg-
ger på næste bestyrelsesmøde. 
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Tanker om fremtiden kort: Temaklubber. Ungdoms-
klubber, nye projekter og penge kan søges hjem og 
opsøgende indsats bliver mere sammenhængende. 
Kommentar fra bestyrelsen: Gode tanker og ideer 
for fremtiden. Især tanker om weekendklubber. 

4 Opfølgning på skoleudvik-

lingssamtalen 

O+D 30 min – Allan Gennemgang af oplæg til drøftelsen (sendt som bi-

lag) samt drøftelse af samtalens output. 

 

Det indstilles at punktet drøftes og tages til efter-

retning. 

 

1.5 times udviklingssamtale med formand for BOU, di-
rektør, skolechef og udviklingskonsulent. 
 
Datapakke og indhold på mødet gennemgået af Allan. 
Se slideshow. Husk at se videolinks i slideshows. 
SSP-redegørelse sendes med dette referat 
Ung eksistens – nyt hold under UngHerning i Huset 
no. 7, der har kønsidentitets tanker. 
 
God opbakning til nuværende prioriteter og opgaver 
og generel positiv tilbagemelding fra formand og for-
valtning.  
 

5 De unges punkt O+D 10 min – De 

unge 

Elevrepræsentanterne orienterer om status på ar-

bejdet i det fælles elevråd og medbringer eventu-

elt emner/ønsker fra det fælles elevråd 

 

Det indstilles at orienteringen tages til efterret-

ning.  

 

Det fælles elevråd: Mette fra bevæg dig for livet af-
holdt oplæg omkring vigtigheden af bevægelse i un-
dervisningen. Demokratidagen blev drøftet og plan-
lagt. 
Spørgsmål omkring Mille og Agnetes oplevelse af 
bevægelse i undervisningen.  

6 Orientering om proces på 

specialundervisningsom-

rådet i Herning Kommune 

 

O 10 min – Philip & 

Allan 

Orientering om processen frem til nu. 

 

Det indstilles at punktet tages til efterretning.  

 

Nyt projekt i BOU. Styrket indsats omkring special-
undervisning. Flere elever, der er visiteret til et spe-
cialtilbud, skal gennemføre en ungdomsuddannelse. 
Generelt løft af specialundervisningen. I den forbin-
delse har BOU sagt ja til opstart af projekt ”Er-
hvervsmulighed – UngHerning” Skal fremlægges på 
BOU d. 29. marts.  
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Erhvervsrettet og praksisfaglig tilgang. Der mangles 
kvm til en evt. udvidelse af UngHerning heltid. 
 
Beslutningen tages på BOU i maj. Hvis det bliver 
vedtaget, så startes projektet fra skolestart i 2024. 
 

I hører mere om det på kommende bestyrelsesmøde. 
 

7 Nyt fra afdelingerne, her-

under ”bestyrelsen med 

på job” 

D 5 min - Allan Bilag med status fra afdelingerne udsendes inden 
mødet sammen med forslag til aktiviteter, hvor be-
styrelsen kan deltage. 
 
Det indstilles at det udsendte materiale drøftes og 
tages til efterretning. 
 

Bekymring omkring brug af rusmidler blandt nogle 
elever i UngHerning heltid. Der er fuld fokus på pro-
blemstillingen og der arbejdes med problematikken. 
Det drejer sig om få elever. 
 
 

X Evt. O 5 min - Alle Orientering  
 

Tour de bestyrelse. Oplæg omkring best. arbejde. 
godt eftermøde. En god aften på trods af at ikke alt 
var relevant for UngHernings bestyrelse. Der var ikke 
mulighed om at give feedback på arrangementet.  

 
UngNat- Hvor mange er tilmeldt? 147 pt. 
 

Y Godkendelse af referatet B 5 min - Anders Det indstilles at referatet godkendes  

 
 
Godkendelse af referatet:  
 
 
 
 

Bestyrelsesformand 

Philip Vivet 

 

 


